

# BULLETIN

April 19, 2021

---

## Annual After-Hours Audible Alarm Test 99 Bank Street

Please be advised that our service provider, Vipond, will be performing a verification of the audible fire alarm system on:

**Saturday, April 24<sup>th</sup> between the hours of 8 am and 12 pm.**

**During this time, the fire alarm will sound frequently.** Prior to the alarm, a voice announcement will be made to confirm that it is part of the test. Access to all tenant suites is required for speaker verification. Audibility of the fire alarm will be assessed within each interior office as well. Please leave office doors unlocked.

All technicians will be wearing proper identification and will be accompanied by a security guard.

Should you require additional information or clarification, do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

**Michelle Meloche**

Office Services Coordinator

# BULLETIN

Le 19 avril 2021

---

## Test annuel de l'alarme sonore hors des heures d'affaires 99, rue Bank

Prenez note que notre fournisseur de service Vipond procèdera à une vérification du système sonore d'alarme incendie à la date suivante :

**Samedi 24 avril entre 8 h et midi.**

**Pendant cette période, l'alarme sonnera à plusieurs reprises.** Avant l'alarme, un message vocal indiquera qu'il s'agit d'un essai. L'accès aux bureaux des locataires sera requis afin de vérifier les hautparleurs. Le niveau sonore de l'alarme incendie sera aussi vérifié depuis l'intérieur de chaque bureau. Veuillez laisser les portes des bureaux déverrouillées.

Tous les techniciens porteront des pièces d'identité adéquates et seront accompagnés d'un garde de sécurité.

Pour toute information or clarification supplémentaire, n'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613.236.6452.

**Michelle Meloche**

Coordonnatrice des services administratifs